
16.10.2018 Katedrala sv. Vita, Vaclava a Voltecha  Svoboda není sumou dílčích svobod a svobodiček, protože svoboda je celistvá, jediná a nedělitelná. Má povahu moře, které není součtem kapek, stejně jako déšť. Svoboda buďto je a pak z ní všechny ostatní přirozeně vyplývají, nebo není a je nesvoboda. Navrhované zákony jsou ze své podstaty nedemokratické, jsou diktátorské.  16.10.2018: Katedrála sv. Víta, Václava a Vojtěcha - mše svatá ke cti Svatého otce Jana Pavla II., den 40. výročí jeho zvolení papežem  Cituji prof. Piťhu: „0Počátek modlitby je touha poučit se. Mám na mysli poučení z dějin. Čímje kdo mladší, tím víc ho to nezajímá. Jsme li nepoučitelní dopadneme dle toho. 0  Diktátoři se vždy snažili zbavit rodiny, která přes jakoukoli dílčí domácí autoritu je demokratickou jednotkou. Je nositelkou a zdrojem demokracie a zároveň i pravé vazebnosti společnosti Dokonale zvrácené zákony, které se u nás mají zavést a v několika zemích už zavedeny byly, jsou namířeny proti tradiční rodině. Navržené zákony převzali protagonisté ideologie marxismu a nacismu. Jsou to neomarxisté o čemž se mluví a neonacisté o čemž se cudně mlčí. Elity budou určovat co se smí a nesmí říkat. Budete postaveni pod všechny živočichy, kteří se pohlavně rozmnožují, protože pro kočky, žáby ani myši zaváděné zákony neplatí. Je starou zkušeností, že obrana ohrožených, svobodných lidí je snažší a efektivnější, než vzpoury otroků a vězňů. Co by dělal sv. Václav říkat nemusím, ale musím říci, že naše naděje je v tom, že se postavíme za něj a budeme zpívat opravdověji a poctivě chorál “Nedej zahynouti nám ni budoucím. Amen.“  J.Š.9.10.2018 


